
Larsbergs lokala 
   Hyresgästförening 

Styrelsesammanträde   
 
Datum: 29 september 2015, kl 18.30-20.00 
Plats: Föreningsgården Larsberg 
 

Närvarande: Boris Lorenc 
Kai Abrahamsson 
Rolf  Heyman 
Richard Andersson 
Margareta Lindesvärd  
Suppleant  Cathrin Lindberg 
Adjungerad Jimmy Edlund 
                       

 
 

  Dagordning Protokoll 
 

1. Öppnande. Boris Lorenc öppnade mötet.  
Föregående protokoll fastställdes. 
Larsbergs lokal hyresgästförening = LHF nedan. 
 

2.  Regionen Boris informerade om att ny verksamhetsutvecklare utsetts på 
Hyresgästföreningen regionalt, Alexandra Dannerlöv. Boris har 
också efterfrågat deltagande från regionen vid LHFs kommande 
boendemöte sedan maj utan att få svar. 
 
Regionen har även bytt förhandlare för Lidingös privata 
fastighetsbestånd, men ännu inte angivit vem som ska 
förhandla. 
 
På förkommen anledning beslutade styrelsen 
 
att  Rolf tar kontakt med regionens förhandlingschef för att få 
klarhet i vem som är förhandlingsansvarig där. 
 

3. Boendemöte Styrelsen beslutade 
 
att  boendemöte för samtliga boende inom Larsbergs- och 
Baggeby-/Bodalsområdet ska kallas till 18 november 2015, med 
deltagande av representanter från Hyresgästföreningen 
regionalt. 
 

  



4. Asbestfrågan Styrelsen beslutade 
 
att  Jimmy infordrar offerter från sakkunniga i asbestmätning för 
att någon av dessa sedan ska genomföra mätning av asbest i 
damm och luft i samband med arbetet med stambyte i 
lägenheter i Larsberg och 
 
att  Rolf utformar lydelsen av offertförfrågan. 
 

5. Webbplats Jimmy informerade om att arbetet med hemsida för LHF är klart. 
Jimmy efterfrågade bidrag från styrelsen till innehåll på 
hemsidan. 
  

6. Samråd Boris informerade om att han skickat LHFs förslag till samverkan 
till ansvarig hos John Mattson. 
 

7. Övrigt Boris och Rolf informerade om möte med John Mattson den 29 
september. Irene Myrsell och Jonas Hermansson ( JMF) samt 
Boris, Kai och Rolf från LHF deltog. 
 
Frågor som togs upp 
1. Asbestfrågan. 
2. Hyresreducering för Larsbergsvägen 9. 
3. Krav på att elarbeten i samband med stambyten genomförs 
först, så att alla rum utom köket kan stängas innan arbetet med 
själva stambytet genomförs. 
4. Samrådsförfarande. 
5. Möte mellan JMF och LHF den 9 november angående utfall av 
den årliga boendeenkäten. 
 
Cathrin informerade om regler från DHR, de handikappades 
riksförbund, angående handikappanpassning av lägenheter i 
samband med stamrenoveringar. 
  

8. Nästa möte Styrelsen beslutade  
 
att  nästa styrelsemöte ska äga rum 2015-10-20, kl 18.30. 
 

 
 
 
Vid protokollet  Justeras 
 
 
Rolf Heyman   Boris Lorenc 

 


